
進場隔離時間 

Arrival time for dogs/cats into the quarantine premise 

更新時間 Update：11/23/2021 

輸入犬貓之日期如為星期例假日、應放假紀念日或中央人事主管機關規定應放

假之日（如年節），將無法派員辦理押運及點接，請避免於上開時間輸入犬貓。 

Please avoid having the arrival of the dogs/cat during weekends and official holidays.  

The central authority staff is unable to handle the escorting and picking up of your pets.   

 

本局動植物檢疫中心受理輸入動物進場及辦理點接之時間為平常工作日之

9:00~11:30及 13:30~16:00。 

The Animal and Plant Quarantine Center (quarantine premise) of BAPHIQ accepts the 

entry and arrival of animals and the processing of the pick-up time from 9:00 to 11:30 

and 13:30 to 16:00 on normal working days. 

 

因應農曆春節假期，進入隔離場管制時間為 111年 1月 21日至 2月 6日，請申

請於其他時段輸入。非疫區及 3個月內返台者除外。 

Because of the Lunar New Year holidays, entry and processing of the arrival your pets 

from 1/21/2022 to 2/6/2022 is not available. Please avoid this period for the importation 

of your pets.  For pets from rabies free countries/zones or those which were in Taiwan 

and have left Taiwan for less than 3 months, they are not subject to be quarantined and 

may freely enter Taiwan without this restriction.  

 


